
ZDR.0002.00003.2020      

                                                                                                                                                                               
Protokół Nr XXVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 19 listopada 2020 roku

procedowanej w trybie zdalnym
Rozpoczęcie sesji godz. 10.00 zakończenie godz. 17.23

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lublińcu – Gabriel Podbioł 

Ad.1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XXVIII Sesję Rady Miejskiej.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  powitał  radnych,  Pana  Burmistrza  Edwarda
Maniurę, Panią Zastępcę Burmistrza Annę Jonczyk-Drzymałę, Panią Skarbnik Miasta Gabrielę Czech, Pana
Sekretarza Miasta Józefa Korpaka,  naczelników wydziałów, mieszkańców  miasta,  którzy oglądają sesję
online. Po czym poinformował, iż obrady są nagrywane.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  uczczenie  minutą  ciszy  pamięć  Dyrektora  Zespołu  Szkół
im. św. Edyty Stein – Pana Dariusza Przyłasa.
Burmistrz Miasta dodał, iż postać Pana Dariusza Przyłasa, to postać nietuzinkowa. Stworzył Zespół Szkół
im. św. Edyty Stein. Sprawy miasta nie były mu obce.
Przewodniczący Rady Miejskiej sprawdził obecność, w obradach udział wzięli (potwierdzili swoją obecność,
po zalogowaniu) następujący radni:

1 Dłubała Grażyna obecna

2 Dyczkowska Irena obecna

3 Geiszaimer Teresa obecna

4 Hanszla Agnieszka obecna

5 Honisz Mariola obecna

6 Janic Iwona obecna

7 Jelonek Danuta obecna

8 Kniejski Olgierd obecny

9 Majer Benedykt obecny

10 Małek Marcin obecny

11 Maniura Henryk obecny

12 Mikulski Łukasz obecny

13 Ochman Iwona obecna

14 Podbioł Gabriel obecny

15 Richter Adam obecny

16 Karol Słota nieobecny

17 Springwald Jan obecny

18 Walczak Joanna obecna

19 Włodarczyk Damian obecny

20 Włuka Czesława obecna

21 Wróbel Franciszek nieobecny

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poinformował, że w obradach bierze udział 19 radnych -
obrady są prawomocne.
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Ad.2.   Porządek obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do porządku obrad.
Burmistrz  Miasta  zawnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  19  -  Podjęcie  uchwały  w sprawie
przyjęcia  „Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok”  i uzasadnił swoją prośbę.
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych - Radny Marcin Małek poparł wniosek Burmistrza.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł zapytał, czy są jeszcze wnioski do porządku obrad. Więcej
wniosków nie było.
O godzinie 10.14 zalogował się do systemu radny Karol Słota. Obecnych 20 radnych.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł zapytał, czy radny Franciszek Wróbel dołączył do obrad.
Radny Franciszek Wróbel potwierdził swoją obecność. Obecnych 21 radnych.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poprosił o głosowanie wniosku o zmianę porządku obrad -
zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  19.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok”.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:
 Głosowało 21 radnych,
 „za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 
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Wniosek został  przyjęty,  punkt  19-sty został  zdjęty  z  porządku obrad.  Numeracja  pozostałych punktów
ulegnie zmianie.

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Porządek obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach podejmowanych między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lubliniec.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2020 rok.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023.
8. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjętej jako podstawa obliczenia

podatku rolnego na 2021 rok.
10. Podjęcie  uchwały w sprawie obniżenia  średniej  ceny sprzedaży drewna  przyjętej  jako podstawa

obliczenia podatku leśnego na 2021 rok.
11. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok.
12. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2021 rok.
13. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej

własność  Gminy  Lubliniec,  położonej  w  Lublińcu  u  zbiegu  ulic  Aleksandra  Kamińskiego
i Lisowickiej. 

14. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej
własność Gminy Lubliniec, położonej w Lublińcu przy ul. Henryka Wieniawskiego. 

15. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej
własność Gminy Lubliniec, położonej w Lublińcu przy ul. Sokoła.

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Lubliniec.
17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  dofinansowania  w  formie  dotacji  zadań

z zakresu modernizacji źródła ciepła w budynkach i lokalach mieszkalnych oraz termomodernizacji
budynków położonych na terenie gminy Lubliniec.

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na terenie miasta Lublińca.
19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie realizacji

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w mieście Lubliniec.
20. Sprawy różne.
21. Zakończenie sesji.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Gabriel  Podbioł  zapytał,  czy  są  uwagi  do  tego  protokołu.  Uwag brak,
w związku z  tym Przewodniczący Rady Miejskiej  Gabriel  Podbioł  przeszedł  do głosowania  -  przyjęcie
protokołu  z  poprzedniej  sesji  Rady  Miejskiej  -  protokół  z  XXVII  sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia  29
października 2020r.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +
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7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Protokół został przyjęty.

Ad.4. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach podejmowanych między sesjami.

Burmistrz Miasta Edward Maniura poinformował Radę o działaniach podejmowanych między sesjami.
W tym punkcie  głos  zabrała  również  Pani  Teresa  Gluza  –  p.o.  Państwowego  Powiatowego  Inspektora
Sanitarnego w Lublińcu, która przedstawiła sytuację epidemiczną w Lublińcu.
Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli: radna Czesława Włuka, radna Iwona Ochman,
radna Danuta Jelonek,  Sekretarz Miasta  Józef Korpak,  radny Henryk Maniura,  radny Olgierd Kniejski,
radny Łukasz Mikulski, Burmistrz Miasta Edward Maniura.
Po wyczerpaniu pytań  Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podziękował Pani Teresie Gluzie za
udział w sesji Rady Miejskiej.
W dalszej części Burmistrz uzupełnił swoją poprzednią wypowiedź o działaniach podejmowanych między
sesjami.
W punkcie pytania zadawał: radny Łukasz Mikulski. 
Odpowiedzi udzielał: Burmistrz Miasta.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lubliniec.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Finansowo-Ekonomiczna.  Poprosił Przewodniczącą Komisji o opinię.

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej Pani Iwona Janic oznajmiła, że projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Brak zgłoszeń do dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lubliniec. 
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Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona nieobecna

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 20 radnych,
„za” - 20, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2020 rok.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Finansowo-Ekonomiczna.  Poprosił Przewodniczącą Komisji o opinię.

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej Pani Iwona Janic oznajmiła, że projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Brak zgłoszeń do dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmian
budżetu miasta na 2020 rok.

Przebieg głosowania:
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l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona nieobecna

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 20 radnych,
„za” - 20, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.7.   Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń  
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Finansowo-Ekonomiczna.  Poprosił Przewodniczącą Komisji o opinię.

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej Pani Iwona Janic oznajmiła, że projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Brak zgłoszeń do dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń
kanalizacyjnych na lata 2021-2023.
Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +
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2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.8.   Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  w  dniach  2-9.11.2020  r.  odbyły
się konsultacje dotyczące podatku  od nieruchomości na 2021 rok, podatku rolnego na 2021 rok, podatku
leśnego na 2021 rok,  podatku od środków transportowych na 2021 rok oraz w sprawie opłaty targowej
na 2021 rok, wynik konsultacji – nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowały
się wszystkie komisje Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wyrażenie opinii przez
przewodniczących komisji.

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej radna Iwona Janic poinformowała, że projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rynku Pracy radny Franciszek Wróbel poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności radna Iwona Ochman poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju radna Mariola Honisz poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Turystyki radny Adam Richter poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
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Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  radny  Marcin  Małek  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w temacie podatków.
Burmistrz wypowiedział się na temat niepodnoszenia stawek podatków.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  stawek
podatku od nieruchomości na 2021 rok.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta,  przyjętej  jako  podstawa
obliczenia   podatku rolnego na 2021 rok.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowały
się wszystkie komisje Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wyrażenie opinii przez
przewodniczących komisji.
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Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej radna Iwona Janic poinformowała, że projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rynku Pracy radny Franciszek Wróbel poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności radna Iwona Ochman poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju radna Mariola Honisz poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Turystyki radny Adam Richter poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  radny  Marcin  Małek  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Brak zgłoszeń do dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjętej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2021 rok. 

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.
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Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjętej jako podstawa
obliczenia   podatku leśnego na 2021 rok.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowały
się wszystkie komisje Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wyrażenie opinii przez
przewodniczących komisji.

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej radna Iwona Janic poinformowała, że projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rynku Pracy radny Franciszek Wróbel poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności radna Iwona Ochman poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju radna Mariola Honisz poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Turystyki radny Adam Richter poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  radny  Marcin  Małek  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Brak zgłoszeń do dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjętej jako podstawa obliczenia podatku leśnego na 2021 rok.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA
PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad. 11.   Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowały
się wszystkie komisje Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wyrażenie opinii przez
przewodniczących komisji.

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej radna Iwona Janic poinformowała, że projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rynku Pracy radny Franciszek Wróbel poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności radna Iwona Ochman poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju radna Mariola Honisz poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Turystyki radny Adam Richter poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  radny  Marcin  Małek  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję.
W dyskusji głos zabrali: radny Łukasz Mikulski, Burmistrz, radny Jan Springwald, radna Iwona Ochman,
radny Henryk Maniura, radny Olgierd Kniejski, radny Marcin Małek.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  stawek
podatku od środków transportowych na 2021 rok.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +
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15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 20, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 1 , 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.12.   Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2021 rok.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowały
się wszystkie komisje Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wyrażenie opinii przez
przewodniczących komisji.

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Ekonomicznej radna Iwona Janic poinformowała, że projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rynku Pracy radny Franciszek Wróbel poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności radna Iwona Ochman poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju radna Mariola Honisz poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Turystyki radny Adam Richter poinformował, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  radny  Marcin  Małek  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Brak zgłoszeń do dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie opłaty
targowej na 2021 rok. 

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +
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11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej
własność Gminy Lubliniec, położonej w Lublińcu u zbiegu ulic Aleksandra Kamińskiego i Lisowickiej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Gospodarcza i Rynku Pracy i poprosił Przewodniczącego o wyrażenie opinii.
Przewodniczący Komisji  Gospodarczej  i  Rynku Pracy Pan Franciszek Wróbel  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Brak zgłoszeń do dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  własność Gminy Lubliniec,  położonej
w Lublińcu u zbiegu ulic Aleksandra Kamińskiego i Lisowickiej.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA
PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +
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13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej
własność Gminy Lubliniec, położonej w Lublińcu przy ul. Henryka Wieniawskiego.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Gospodarcza i Rynku Pracy i poprosił Przewodniczącego o wyrażenie opinii.
Przewodniczący Komisji  Gospodarczej  i  Rynku Pracy Pan Franciszek Wróbel  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos.  Brak  zgłoszeń
do dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  własność Gminy Lubliniec,  położonej
w Lublińcu przy ul. Henryka Wieniawskiego. 

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +
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13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej
własność Gminy Lubliniec, położonej w Lublińcu przy ul. Sokoła.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Gospodarcza i Rynku Pracy i poprosił Przewodniczącego o wyrażenie opinii.
Przewodniczący Komisji  Gospodarczej  i  Rynku Pracy Pan Franciszek Wróbel  poinformował,  że  projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos.  Brak  zgłoszeń
do dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  własność Gminy Lubliniec,  położonej
w Lublińcu przy ul. Sokoła.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +
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13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Lubliniec.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju i poprosił Przewodniczącą o wyrażenie opinii.

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju radna Mariola Honisz poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos.  Brak  zgłoszeń
do dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Lubliniec.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECI
W

WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +
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13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad. 17.   Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dofinansowania w formie dotacji zadań z  
zakresu modernizacji  źródła ciepła w budynkach i  lokalach mieszkalnych oraz termomodernizacji
budynków położonych na terenie gminy Lubliniec.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju i poprosił Przewodniczącą o wyrażenie opinii.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju radna Mariola Honisz poinformowała, że projekt
uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  iż  projekt  uchwały  był  poddany
konsultacjom od dnia 28.10.2020 r. do dnia 4.11.2020 r., nie wpłynęły żadne uwagi.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.
W dyskusji na temat  uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dofinansowania w formie dotacji zadań
z  zakresu  modernizacji  źródła  ciepła  w  budynkach  i  lokalach  mieszkalnych  oraz  termomodernizacji
budynków położonych na terenie gminy Lubliniec pytania zadawali i głos zabierali: radna Danuta Jelonek,
Burmistrz,  Sekretarz,  radny Olgierd Kniejski,  radny Łukasz Mikulski,  radny Jan Springwald,  Kierownik
referatu
ds. Środowiska i Klimatu Anna Walaszczyk-Żymierska, radna Grażyna Dłubała, radny Henryk Maniura.
Podczas dyskusji  radna Danuta Jelonek zawnioskowała,  by zwiększyć dotację na kocioł  na paliwo stałe
do 4.000 zł.
Radny Olgierd Kniejski zawnioskował, by  zwiększyć dotację na kocioł gazowy z 3.000 zł.
Radny  Łukasz  Mikulski  zawnioskował,  by  znieść  z  porządku obrad  ten  punkt  i  pochylić  się  nad  tymi
zmianami.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poinformował, że przegłosujemy wniosek najdalej idący,
czyli zdjęcie punktu 17 z porządku obrad.
Radna Iwona Janic zgłosiła telefonicznie swoją nieobecność. Obecnych 20 radnych.
Przewodniczący Rady Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poprosił  o głosowanie  -  wniosek o zdjęcie z porządku
obrad punktu 17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dofinansowania w formie dotacji
zadań z zakresu modernizacji źródła ciepła w budynkach i lokalach mieszkalnych oraz termomodernizacji
budynków położonych na terenie gminy Lubliniec:

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ
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1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona nieobecna

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 20 radnych,
„za” - 5, „przeciw” - 12, „wstrzymało się” – 3.

Wniosek nie uzyskał bezwzględnej ilości głosów, został odrzucony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poprosił radnych Danutę Jelonek i Olgierda Kniejskiego
o sformułowanie swoich wniosków i zarządził przerwę.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł wznowił obrady po przerwie i sprawdził obecność:

1 Dłubała Grażyna jestem

2 Dyczkowska Irena jestem

3 Geiszaimer Teresa jestem

4 Hanszla Agnieszka jestem

5 Honisz Mariola jestem

6 Janic Iwona nieobecna

7 Jelonek Danuta jestem

8 Kniejski Olgierd obecny

9 Majer Benedykt jestem

10 Małek Marcin obecny

11 Maniura Henryk obecny
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12 Mikulski Łukasz nieobecny

13 Ochman Iwona obecna

14 Podbioł Gabriel jestem

15 Richter Adam obecny

16 Karol Słota obecny

17 Springwald Jan obecny

18 Walczak Joanna obecna

19 Włodarczyk Damian obecny

20 Włuka Czesława obecna

21 Wróbel Franciszek nieobecny

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że obradujemy w składzie 18 radnych.
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni Danuta Jelonek i Olgierd Kniejski podtrzymują swoje
wnioski i poprosił o ich sformułowanie.
Do posiedzenia dołączył radny Łukasz Mikulski. Obecnych 19 radnych.
Radna Danuta Jelonek – składam wniosek, aby w punkcie 2 dotacja udzielana do zakupu  nowego źródła
ciepła w wysokości 50% kosztów kwalifikowanych wynosiła na kocioł na paliwo stałe 4.000 zł.
Radny Olgierd Kniejski podtrzymuje swój wniosek – proponuję, by podnieść kwotę na kocioł na paliwa stałe
z 2.000 zł do 3.000 zł, kotła gazowego, olejowego z 3.000 zł na 4.000 zł i źródła odnawialne – nie wiem –
5.000 zł, czy 6.000 zł. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Gabriel  Podbioł  doprecyzował wniosek radnego Olgierda Kniejskiego -
w ust.  2 w punkcie  1 źródło zasilane – tutaj  nic  nie ruszamy, punkt  2  kocioł  gazowy,  kocioł  olejowy,
etc. z  3.000 zł na 4.000 zł, w punkcie 3 kocioł na paliwa stałe z 2.000 zł do 3.000 zł.
W dalszej  części  posiedzenia  głos  w dyskusji  zabierali:  Sekretarz,  radna Danuta  Jelonek,  radny Łukasz
Mikulski. 
W trakcie dyskusji radny Łukasz Mikulski przychylił się do wniosku radnej Danuty Jelonek i zaproponował
modyfikację tego wniosku: wnoszę aby w ust. 2 w punkcie 1 było 6.000 zł -  źródło zasilane OZE, węzeł
ciepłowniczy, punkt 2 kwota 5.000 zł na  kocioł gazowy, kocioł olejowy, piec elektryczny zamontowany
na stałe w budynku i kwota 4.000 zł kocioł na paliwo stałe.
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy jest to Pana wniosek.
Radny Łukasz Mikulski odpowiedział, że może to być wspólny wniosek z radną Danutą Jelonek.
Radca prawny – Pan Witold Tyrpień wyjaśnił,  że  propozycja  radnego Łukasza Mikulskiego to  odrębny
wniosek.
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani radna pozostaje przy swoim wniosku, czy wycofuje swój
wniosek.
Radna  Danuta  Jelonek  oznajmiła,  że  wycofuje  swój  wniosek  na  rzecz  wniosku  radnego  Łukasza
Mikulskiego.
Następnie w dyskusji na temat uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dofinansowania w formie dotacji
zadań z zakresu modernizacji źródła ciepła w budynkach i lokalach mieszkalnych oraz termomodernizacji
budynków położonych na terenie gminy Lubliniec głos zabierali: Burmistrz, radny Łukasz Mikulski, radna
Iwona Ochman, radna Danuta Jelonek, radny Olgierd Kniejski.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
Po zakończeniu dyskusji  Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do głosowania wniosków formalnych
zgłoszonych podczas dyskusji:
1.   Wniosek  radnego  Olgierda  Kniejskiego  o  wprowadzenie  zmiany  w  uchwale  sprawie  uchwalenia
Regulaminu dofinansowania  w formie dotacji  zadań z  zakresu modernizacji  źródła  ciepła  w budynkach
i lokalach mieszkalnych oraz termomodernizacji budynków położonych na terenie gminy Lubliniec: w § 4
ust. 2 punkt 2) zwiększyć z 3.000,00 zł na 4.000,00 zł – kocioł gazowy, kocioł olejowy, piec elektryczny
zamontowany na stałe w budynku i w punkcie 3) z 2.000,00 zł do 3.000,00 zł – kocioł na paliwo stałe:
Radny  Łukasz  Mikulski  zapytał,  czy  w  pierwszej  kolejności  nie  powinniśmy  głosować  wniosku  dalej
idącego.
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Radca  prawny  –  Pan  Witold  Tyrpień  odpowiedział,  że  tutaj  nie  zachodzi  taka  konieczność,  ponieważ
tu zostały zgłoszone dwie różne propozycje, które podlegają ocenie.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona nieobecna

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek nieobecny

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 19 radnych,
„za” – 7, „przeciw” - 3, „wstrzymało się” – 9.

2.  Wniosek  radnego  Łukasza  Mikulskiego  o  wprowadzenie  zmiany  w  uchwale  sprawie  uchwalenia
Regulaminu dofinansowania  w formie dotacji  zadań z  zakresu modernizacji  źródła  ciepła  w budynkach
i lokalach mieszkalnych oraz termomodernizacji budynków położonych na terenie gminy Lubliniec: w § 4
ust.  2  punkt  1)  z  5.000,00  zł  na  6.000,00  zł  –  źródła  zasilane  OZE,  węzeł  ciepłowniczy,  w  punkcie
2) z 3.000,00 zł na 5.000,00 zł -  kocioł gazowy, kocioł olejowy, piec elektryczny, w punkcie 3) z 2.000,00 zł
na 4.000,00 zł – kocioł na paliwo stałe:
Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +
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3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona nieobecna

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek nieobecny

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 19 radnych,
„za” – 5, „przeciw” - 10, „wstrzymało się” – 4.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, iż wniosek radnego Olgierda Kniejskiego został
zaakceptowany.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  sprawie
uchwalenia  Regulaminu  dofinansowania  w  formie  dotacji  zadań  z  zakresu  modernizacji  źródła  ciepła
w budynkach i  lokalach  mieszkalnych oraz  termomodernizacji  budynków położonych na  terenie  gminy
Lubliniec wraz z poprawką:

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona nieobecna

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +
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10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek nieobecny

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 19 radnych,
„za” – 8, „przeciw” - 4, „wstrzymało się” – 7.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.18.   Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na terenie miasta Lublińca.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poprosił  o  wyjaśnienie  Naczelnika  Wydziału
Nieruchomości i Zagospodarowania Przestrzennego – Pana Daniela Delektę.
Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Zagospodarowania Przestrzennego omówił rozstrzygnięcie nadzorcze
Wojewody Śląskiego dot. uchylenia uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na terenie miasta Lublińca.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poinformował,  że  projektem  uchwały  zajmowała
się Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Turystyki i poprosił o wyrażenie opinii Przewodniczącego Komisji.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Turystyki Pan Adam Richter poinformował, że komisja
zaopiniowała pozytywnie projekt tej uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Udział w dyskusji wzięli: radny Łukasz
Mikulski, radny Jan Springwald, Burmistrz, radna Grażyna Dłubała, Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel
Podbioł.
W trakcie  dyskusji  radny Jan Springwald założył  wniosek w imieniu klubu radnych Forum Samorządu
Lublinieckiego, propozycję nazwania ronda - „Rondo Kolejarzy Górnośląskich”.

Pełny tekst wystąpienia znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poddał pod głosowanie wniosek
radnego Jana Springwalda - Wniosek o  nadanie nazwy ronda na terenie miasta Lublińca - „Rondo Kolejarzy
Górnośląskich”:

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +
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5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona nieobecna

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek nieobecny

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 19 radnych,
„za” – 8, „przeciw” - 11, „wstrzymało się” – 0.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że wniosek został oddalony.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  podjęcie  uchwały  w  sprawie
nadania nazwy ronda na terenie miasta Lublińca.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona nieobecna

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +

12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +
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15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek nieobecny

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:
Głosowało 19 radnych,
„za” – 12, „przeciw” - 4, „wstrzymało się” – 3.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.  19  .    Podjęcie  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  podjęcia  uchwały  w sprawie  
realizacji obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w mieście Lubliniec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł oznajmił, iż projektem uchwały zajmowała się Komisja
Skarg, Wniosków i Petycji i oddał głos Pani Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Pani  Joanna  Walczak  przedstawiła  uzasadnienie
projektu uchwały.
Pełny tekst wystąpienia znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
O godzinie 14.30 zalogował się radny Franciszek Wróbel. Obecnych 20 radnych.
O godzinie 14.31 zalogowała się radna Iwona Janic. Obecnych 21 radnych.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł   dodał,  że  opinia  Burmistrza  Miasta  jest  pozytywna
w tej sprawie.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł otworzył dyskusję. Udział w dyskusji wzięli: radny Łukasz
Mikulski, radna Joanna Walczak.
Pełny tekst wystąpienia znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  podjęcia  uchwały  w  sprawie  realizacji  obywatelskiej  inicjatywy
uchwałodawczej w mieście Lubliniec.

Przebieg głosowania:

l.p. Nazwisko i imię
radnego

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ

1 Dłubała Grażyna +

2 Dyczkowska Irena +

3 Geiszaimer Teresa +

4 Hanszla Agnieszka +

5 Honisz Mariola +

6 Janic Iwona +

7 Jelonek Danuta +

8 Kniejski Olgierd +

9 Majer Benedykt +

10 Małek Marcin +

11 Maniura Henryk +
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12 Mikulski Łukasz +

13 Ochman Iwona +

14 Podbioł Gabriel +

15 Richter Adam +

16 Słota Karol +

17 Springwald Jan +

18 Walczak Joanna +

19 Włodarczyk Damian +

20 Włuka Czesława +

21 Wróbel Franciszek +

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podsumował głosowanie:

Głosowało 21 radnych,
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł stwierdził, że uchwała zastała podjęta.

Ad.20.     Sprawy różne.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł  zapytał,  kto  z  Państwa  radnych  chciałby  zabrać  głos
w sprawach różnych.
W tym  punkcie  głos  zabrali:  radna  Irena  Dyczkowska,  Burmistrz  Miasta  Edward  Maniura,  Naczelnik
Wydziału Nieruchomości i Zagospodarowania Przestrzennego Daniel Delekta, radna Mariola Honisz, radna
Iwona Ochman, radny Adam Richter, radny Henryk Maniura, radna Danuta Jelonek, radny Olgierd Kniejski,
radny Łukasz  Mikulski,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Gabriel  Podbioł,  radny  Jan  Springwald,  radna
Iwona  Janic,  radny Karol  Słota,  radna  Czesława Włuka,  Zastępca  Burmistrza  Anna  Jonczyk-Drzymała,
radny Damian Włodarczyk, radna Grażyna Dłubała.
Pełny tekst wystąpień znajduje się na stronie internetowej miasta, na nagraniu online.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł poinformował o rozstrzygnięciach nadzorczych Wojewody
Śląskiego: 
- Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Śląskiego Nr NPII.4131.1.891.2020 z dnia 28 października 2020 r.
stwierdzające  nieważność uchwały Nr 285/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Lublińcu z dnia 24 września 2020
r.,  
- Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Śląskiego Nr NPII.4131.1.893.2020 z dnia 28 października 2020 r.
stwierdzające  nieważność  uchwały  Nr  283/XXVI/2020 Rady  Miejskiej  w Lublińcu  z  dnia  24  września
2020r., 
- Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Śląskiego Nr NPII.4131.1.905.2020 z dnia 28 października 2020 r.
stwierdzające  nieważność  uchwały  Nr  282/XXVI/2020 Rady  Miejskiej  w Lublińcu  z  dnia  24  września
2020r.
Szczegółowy zapis wszystkich wypowiedzi podczas całej sesji dostępny jest online pod adresem:
https://lubliniec.sesja.pl/portal/videos/08b1b0f5-2e7d-4fc8-af78-8678c46f8586

Ad.21. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gabriel Podbioł podziękował za udział w XXVIII sesji  Rady Miejskiej  
w Lublińcu i zamknął obrady sesji.
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała 
Bogusława Bykowska

Przewodniczący Rady Miejskiej

Gabriel Podbioł
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